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ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς τους Υπουργούς Εσωτερικών, Υποδομών & Μεταφορών και Παιδείας,  

Θρησκευμάτων & Αθλητισμού 
Θέμα: Σοβαρά προβλήματα στη σχολική στέγη στον Δήμο Ασπροπύργου  

Η πολιτική της υποχρηματοδότησης της Παιδείας από την κυβέρνηση της ΝΔ και όλων 
των κυβερνήσεων διαχρονικά, δημιουργούν σοβαρά προβλήματα στην εκπαιδευτική 
διαδικασία, μέσα και από τις ελλείψεις σε σύγχρονες κτηριακές υποδομές, με αποτέλεσμα 
την περαιτέρω υποβάθμιση της δημόσιας παιδείας.  

Χαρακτηριστικό παράδειγμα το 1ο Γενικό Λύκειο Ασπροπύργου, που είναι το μοναδικό 
που λειτουργεί στο Δήμο Ασπροπύργου και είναι υπεράριθμο. Για ακόμα μια χρονιά φέτος 
ξεκίνησε με 555 μαθητές με την κατάσταση να είναι ασφυκτική. Παρά το γεγονός ότι έχει 
δημοσιευτεί σχετικό ΦΕΚ με αρ. 788/6.5.2008 τεύχος Β, για την ίδρυση 2ου Γενικού 
Λυκείου, το έργο πραγματικά «καρκινοβατεί», κινδυνεύοντας να «μείνει στα χαρτιά», σε 
ένα δήμο που ξεπερνάει τις 30.000 κατοίκους και είναι αδύνατον να καλυφθούν οι ανάγκες 
με μόνο ένα Λύκειο.  

Τεράστιο πρόβλημα δημιουργείται επίσης σχετικά με την κατασκευή του 4ου δημοτικού 
σχολείου στο κέντρο του Ασπροπύργου, όπου ο εργολάβος κηρύχθηκε έκπτωτος με 
αποτέλεσμα τα έργα να έχουν σταματήσει, ενώ δεν υπάρχει καμία ενημέρωση για το πότε 
θα συνεχιστούν. 

Αντίστοιχα, κλειστό παραμένει το 5ο γυμνάσιο στην περιοχή της Νέας Ζωής παρά τις 
διαβεβαιώσεις της Δημοτικής Αρχής Ασπροπύργου ότι το σχολείο θα ήταν έτοιμο με την 
έναρξη της σχολικής χρονιάς. Ένα σχολείο βέβαια που φτιάχτηκε εξολοκλήρου με προκάτ 
αίθουσες, άλλο ένα παράδειγμα από τα πολλά στην πόλη του Ασπροπύργου που δείχνει 
ότι δεν είναι στις προτεραιότητες του κράτους και της εκάστοτε κυβέρνησης η κάλυψη των 
αναγκών σε σύγχρονα και ασφαλή σχολεία με βάση τις δυνατότητες, που υπάρχουν 
σήμερα από την ανάπτυξη της επιστήμης και της τεχνολογίας, τον τεράστιο πλούτο που 
παράγουν οι εργαζόμενοι και τα λαϊκά στρώματα. 
ΕΡΩΤΑΤΑΙ ο κ. Υπουργός, σε ποιες ενέργειες θα προβεί η κυβέρνηση ώστε: 

- Να προχωρήσει η ανέγερση νέων, σύγχρονων σχολικών μονάδων, στο Δήμο 
Ασπροπύργου, που να καλύπτουν τις σύγχρονες ανάγκες των μαθητών σε όλες τις 
βαθμίδες. 

- Να προχωρήσει η κατασκευή του 2ου Λυκείου στον Ασπρόπυργο. 

- Να ολοκληρωθεί το έργο της κατασκευής του 4ου Δημοτικού. 

- Να ξεκινήσει άμεσα η ασφαλής λειτουργία του 5ου Γυμνασίου. 

          Οι Βουλευτές 

Τσοκάνης Χρήστος 

Αμπατιέλος Νίκος 

Γκιόκας Γιάννης 

Δάγκα Βιβή 

Διγενή Σεμίνα  

Κανέλλη Λιάνα 

Κατσώτης Χρήστος 

Κτενά Αφροδίτη 
Μανωλάκου Διαμάντω 
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